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EXHIBIT "A" (VI)

Reveals: ALABAMA DFPARTMENT OF FORENSIC SCIENCES (Birmingham
Division) REPORT OF TOXICOLOGICAL ANALYSIS: For Mrs. Ada lLee Mays Jones
(Case Wo: 27-89-25658) .

Apalysis sample of Mrs. Ada Lee May Jones revealed that at the time
of her death that her blood analysis revealed 0.2 mg/dl of cocaine that

was detected jn Mrs. Jomes blood.

Jefferson Countv Medical Examiner Gary T. Simmons would take a
"suborn" from the corrupt F.B.I. Agents who was inculated in omn the
murder cover-up plan of Mrs. Ada Lee Mays Jones heinous murder so that

they would receive a fimancial reward.

Mrs. Jones was murdered on November 14. 1988 with an overdose of
powerful heart medication and cocaine that was mixed by Gwendolyn Davis
into the unsuspecting Mrs. Jones Chinese food that induced a heart attack

on Mrs. Jones.

Jefferson County Medical Examiner Gary T. Simmons would falsify Mrs.
Ada Lee Mays Jones case summary to justify him fraudulently signing Mrs.
Jones STATE OF ALABAMA DEATH CERTIFICATE FILE NO. 88-038500 to NATURAL
CAUSES when-in-fact Gary T. Simmons, M.D. knew that Mrs. .Tones had been

murdered and he knew that he should have signed HOMICIDE on Mrs., Jones

Death Certificate.
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Assistant U.S. Attormey Billy Lee Barnett Inculated the dirty F.B.I.
Agents to order Gary T. Simmons to fraudulently make a bogus ruling on
Mrs. .Jones death so that her murder would not be spotlighted to the
public and media which would have caused a major dpvestigation into a
rich African American heiress death when the motive would have been

revealed.

Coroner Jack A. Parker who pronounced Mrs. Jones dead at her
luxurious residence at 1124 24th Avenue, North Birmingham, Alabama at
6:37 A.M. on 11-16-1988 wanted no part in the murder cover-up of Mrs.
Jones heinous death. Coroner Parkékwnﬂdrunsign Mrs. Jones death as being

the physician who pronouced her dead at the death scene.

Gary T. Simmons, M.D. has hidden Mrs. Jomes true medical reports of
her death that would have revealed that she was murdered ou 11-14-1988

with an overdose of powerful heart wedication and cocaine.

There is report's that's hidden stating that approximately (36)
hours after the death of Mrs. Jones somecne had forced open her jaws and
stuffed crackers down her throat. Gary T. Simmons, M.D. is a shame and

disgrace to his profession.
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EXHIBIT A(VD) '

s&-177
: ALABAMA DEPARTMENT OF - * © Joseph H. Embry, MO, 1D,
A ) ! ' ' Srate Medical Exammar .
- FORENSIC SCIENCES
' . ' ) “Laswden H. Yates, 1.0,
e BIRMINGHAM DIVISION Labaratary Director
001 SOUTH 13TH STREET : ’ SERVICES

BIRMINGHAM, ALABAMA 15205-3438
(205)813-6621

Forensic Drug Chemistry

. . N .
CAHLGSL RABREN : . e ydends
SRR o TR o e
JAMES M. BUTYHAM Ph.D. E . TOXICOLOGICAL }ANA"LYS Is Forensic Taxicology .
: DEPUTY DIRECTOR : o SEEESsEReRISESETSEEREsTE Tracs Evidence Examination
' . ' Firearms/ Toolmarks Examination
S . Documents Examination
C_AS'E NO: _;__2_1:_8_2:2_5"[__3‘_5_@——* ‘ Crime Scene Investigation
NAME: Ada M. Jones, subject_
. . ) : “\\ i
RECEIVED.FROM=-_ngz_$~_§1§§9£§ MDD DATE RECEIVED:_:11/18/88__

Coroner/Medlcal
_Examiner's Office . _ -

. 1518 sixth Avenue, South . s '
,Blrmlngham,_ AL™' 35233 - DATE REPORTED:__12/30/88__

' The underSJ.gnedqand the following were 1nvestlgators/1n ‘this case:
‘Marilyn Hall, Forensic Laboratory Analyst II /W,JJ
Alan J. Lee, Forensic Laboratory Analyst I,{‘_{Zazgﬁﬁjzzkx

Analysls of sa_mple:s shOWed the follow:.ng results:

OTHER

ETHANOL © ACIDIG/NEUTRAL BASIC .
. " (g/100mL) DRUGS : COCAINE DRUGS  ARSENIC
i .BLOGD - - ND : ND <.02mg/dL .  ND
_ VITREQUS © ND

LIVER - : T o . ND

- Not appllcable/not analyzed
.Nat, detected ’ &
Present, not quantltated
,"Insufflc:lent sample for
. .analysis

X ‘Carboxyhemaglobin

nwowonmon .

) o
"

“FORENSIC SCIENCES vINVOL\_’E‘ THE APPLICATION OF SCIENCE AND MEDICINE TO "I'HE PURPOSES OF JUSTICE.”
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EXHIBIT "A" (VII)

Reveals: Case Number: 09-13160~F at the Eleventh Circuit Court of Appeals

that was a lawsuit that was filed by the petitiomer against the corrupt

officials.

The lawsuit was intercepted in the Clerk's Office at the Eleventh
Circuit Court of Appeals and was never placed on the Justice Department
website op their pacer viewer services for public viewing because it
would have revealed the murder conspiracy . murder cover-up, embezzling
(46) million dollar scheme of the estate of Mrs. Ada Lee Mays Jones and
the fraudulent indictment scheme used by Magistrate T. Michael Putnam.
Assistant U.S. Attorney Robert P. McGregor, Jr. and Deputy Federal Clerk

Yolanda Berry to place the petitjoner in false imprisonment.

The corrupt officials in Birmingham got major ccunections at the
Eleventh Circuit Court of Appeals to cover for their corruption. It goes
back to when "Gond Bless the Dead" Senator Edward Kennedy fought a hard
battle to keep the State of Alabama Attorney Gemeral Rill Pryor from

being appointed a Federal .Judge at the Eleventh Circuit Court of Appeals.

Senator Edward Kennedy would also State that Rill Pryor would be a

plant for partisan and corruption reasops in his rulings.

President George Bush would appoint Bill Pryor when the Senate in
Washington, D.C. was out for a Holiday recess. Senator Edward Kennedy

would have definitely blocked the appointment of Bill Pryor to be on the

Bench.

The petitioner would Jearn that his lawsuit was being given a file
number: 09-13160-F but was not being placed on the Justice Department's

website for public viewing.
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The Corrupt Officials plant at the FEleventh Circuit Clerk's Office
would send back the petitioner a "DENIED" from a three .Judge panel who
had rever made any rulings on the petitioner case cor seen any motions

from the petitionmer, corruption at it's worst.

The petitioner would serve the Eleven (11) defendants Interrogative
questions to be answered under the penalty of perjury whose names appears

on the lawsuit with (23) defendants.

The eleven (11) defendants whose names appears attached hereto would
not answer the interrogative questions from the petitionmer under the
penalty of perjury due to their guilty dinvolvement ip the wurder
conspiracy, murder cover-up. (46) million dollar embezzling scheme of the
estate of Mrs. Ada Lee Mays Jones and the fraudulent indictment scheme
used against the petitiomer to place him in false imprisonment on a fraud

scheme.

Attached hereto: i1is four (4) of the defendants that received
Interrogative Questions from the petitioner. They refused to answet the

questions under the penalty of perjury due to their guilt.

The petitioner will name the four (4) defendants that received
Interrogative Questions from the petitioner and there names are as

follows:

(1) Assistant U.S. Attorney Billy Lee Barmett

(2) Assistant U.S. Attorney Robert P. McGregor

(3) Jefferson County Medical Examiner Gary T. Simmons

(4) Mrs. Annie Bushelon Hol, Funeral Director at Bushelon Fumeral Home.

SEE: Interrogative Questions directed to the defendants which will
reveal why they refused to aunswer the Interrogative Questions under the

penalty of perjury.
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‘” EXHIRTT A(VIT)A

| In The United States Court of Appeals

NORTHERN DISTRICT OF . GEQORGIA
WALLA S i—gﬁgﬁiﬁéf‘—f“-"is. | SUMMONS IN'A CIVIL ACTION
v | . CASE NUMBER:) 09-13160-F
- - District Court # 09~CV-1258—RWS
MARY LEE ABELE et. Al . :
(Defendants)
TS Hutie o At ) BalAAESAN Asst. U:S. Attorney Billy Lee Barnett

1801-Fourth Avenue

North Birmingham, Alabama 35203-2195
5234 County Hwy. 39 Oneonta, Al 351271
Birmingham, Alabama 32515

114- -Hickony Ridge Rd. Opeonta, Al 35121
You ARE HEREBY SUMMONED and requirad to flle with the Clerk of this Court and serve upon

' PLAINT]FFS ATTORNEY iname and zadress)  William Ant hony Fagnes 2_261’9—001

Federal Prison Camp
P. 0. Box 150160
Atlanta, Georgla 30315

Unit - H
.30 '
an answer to the complaint which is herewith served upon you, within days atfter service of
this summons upon you, exclusive of the day of service. f you fail to do so, judgment by default will be taken
against you for the reliet demanded In the complaint,

B _ fesunan |8, 20/0
CLERK 4 ' DATEé% aAW*LKLnt%rL / i

BY DEPUTY CLERK
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FOR THE NORTHERN DISTRICT OF GEORGIA
ATLANTA DIVISION

WIILIAM ANTHONY FAGHNES (PLAINTIFF)

’- S OFFICE
| HLED iy CLCE R}}\(\ianta .
v. o
1) Mary Lee. Abele, Trustee of the Estate ' MA*{ -9 2009

2) Judge 0, H. Florence, Jefferson County, Probate Judge
3) William (B1ll) Dawson, Atty. and husband of Trustee

4) F.B,I., Agent Jeffery Burgess,

5) Asst. U.S. Attorney Billy Lee Barmett,

6) Asst. U.S. Attorney Robert P. McGregor,

7) Attorney Randy Dempsey, Jx., ]

8) Congressman Spencer T, Bachus IIT,

9) Magistrate T, Michael Putnam,

1D) Deputy Clerk Yolanda Berry,

11) F.B.I. agent Raymond Smith, Jr.,

12) Magistrate Judge R. Hopkins Xidd, Jr.,
18) Detective U.D. Rdos,
14) F.B.I. Agent Jay. Bartholomew,

15) Christina K. Decker, Federal Court Reporter - 1 O 9 - CV—- 1 25 8

1) U.S, Attorney Alice H. Martin,
17). Ms. Sharon Harris, Deputy Chief Federal Clerk
18) Ms. Elaine Terry, Counselor, Federal Camp

19) Warden Grayer, , %
20) Mr. Gee, Camp Administrator Atl. Federal Camp %%‘P“
21) Gary T. Simmons, Coromer for Jeffersom County

22) Annie Bushelomn, Funeral Director for Bushelon Funeral Home
23) Federal Judge C. Lynwood Smith (DEFENDANTS)

1.
COMES NOW, WILLIAM ANTHONY FAGNES, herelnafter referred to as the Pl'aintiff.
Do hereby swear under the penalty of perjury that the following information
herein is the truth to the best of my ability.
id,

The Plaintiff 45 a _natural born citizen of the United States of America,

and a residence of the state of Georgla at 601 McDonough'Blvd..; Atlanta, 'Géorgia
30315, where I am presently being held in peonage against my w-l{_ll.
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CEN Y g e 09-13160~F

TN THE UNITED STATES ELEVENTH CIRCUIT COURT
COURT OF APPRALS

WILLIAM ANTHONY FAGNES, )
(Plaintiff) ) District Gourt #:1:09-CV-1258-RWS

)

v. )
)

MARY LEE ABELE, et. AL )
(Defendant) )

)

RULE 26,1

INTERROGATORY QUESTIONS

NOW COMES, Mr. William Anthony Fagnes, Pro Se, herein referred to as the
Plaintiff. The Plaintiff \provides this Honorable Gourt with a list of names.
that are Defendants in the aforementioned case which will receixfé‘
Interrogatory Questions that will allow the Plaintiff to receive relevanf
information as evidence to be used in discovery. The Rules of Criminal
Procedure do not permit the Defendants to plead the (Fifth Amendment), as only
(11) of the (23) twenty three Defendants are presented with Interrogatory-’
Questions, as they are central players in the Murder and cover up of Ms. Ada
Mays Jomes, and recipients of the estate inwhich the Plaintiff is the true

heir. Some of the Defendants have aid and abett to create a fraudulent indictment.

Pursuant to Rule 26.1, this rule allows the Defendants the oﬁportunity
to tell the truth before this Honofable Court under the penalty of perjury,
as evidence and witnesses have already verified and documented events and‘-
other pertinent information that 'qua‘lifies the Defendants are participant's in

the Continuing Criminal Enterprise operating "Under the Color of Law".

The Questions that are directed to each individual Defendant is
structured and asked to give their account of the situation that they have
paiticipated in individually as it relates to the Murder, Cover up, Aid and
abétting, suppression and concealment of evidence, or the set up of the
Plaintiff throﬁgh forgery scheme of the Grand Jury Foreman's signature, and

the signature of the Plaintiff himself.
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The Petitioner contends, evidence and witnesses support the foundation
of the questions asked each Defendant, and if the Defendants do not respond
to the questions, it'will be deemed that they admit to the actions accused.
The Plaintiff respectfully asks this Court for (30) thirty days to allow the
Defendants to respond with their answers from the questions presented. The
Defendant respectfully requires that the answers be submitted directly to the
Honorable United States Court of Appeals, as well as the Plaintiff, as the
information will be forwarded to the Honorable Office of the United States

Attorney General just as this entire case has been presented thus far.

The Plaintiff declares, the questions are directed to each individual
that has participated in the conspiracy to embezzle the estate of Ms.ADA MAYS
JONES, and the Plaintiff's truly is the truthful helr of that estate,
Evidence provides, from the coromer to the Probate Court'tﬁat foul play is
evident. Each Defendant plays a role that is covered in their legal capacity
as Lawyers, F.B.I. agents, U.S. Attorney's, Coroner's and judicial capacities.
Each role that is identified is linked to another player in this scheme, which
qualifies this Continuing Criminal Enterprise as a Racketeering Criminal

Organization as identified under Title 18 U.5.C. §1961 (1 through 5).
IDENTITY OF THE DEFENDANTS

1) Attorney Mary Lee Abele —~ Trustee for the estate of Ms. Ada Mays Jones.
2) Probate Judge Orris H., Florence ~ Alabama, Jefferson County

3) Attorney William (Bill) Dawson ~VPArtner of Mary Lee Abele

4) Asst. U. S, Attorney Billy Lee Barmett

5) Asst. U.5. Attorney Robert P. McGregor -

6) Attornmey Randy Dempsey - Former iawyer for the Plaintiff
7) Jefferson County Medical Exéminer, Gary T. Simmons

8) Bushelon Funeral Home, Ms. Annie Bushelon Holt

9) Federal Court Reporter, Ms. Christina L. Decker

10) Ms. Yolanda N. Berry

11) F.B.I. Agent, Jeffery Burgess
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Asst. U. S. Attorney Billy Lee Barmett

1801~ Fourth Avenue
' North Birmingham, Alabama 35203-2195
&

Question (1)

In December of 1988, you were employed to Regiomal 6 for the Northern
District of Alabama as Supervisor over the Special Litigation Department for
. the United States Attormey's Office. Asst. U. S. Attorney Billy Lee Barnett
and Biirgess. dinterceded on the Birmingham Homicide Division, Jefferson County
District Attormey's Office, Coronmer's Office murder investigation of Ms. .Ada
lLee Mays Jones. Why did you freeze the estate assets of Ms. Ada Mays Jones

records at the Jefferson County Probate Court?

Question (2)

In February, 1990, you received a letter at the U. S. Attorney's office-
and also Probate judge Orris H. Florence from CPA Gerald ;ee Vines instructing
you to release the assets in the estate of Ms. Ada Mays Jones to the rightful
heirs, Mrs. Iris Chinesa Hardy. Fagnes and Mr. William Anthony Fagnes to allow
them to pay thelr back taxes. In your responée, vou threatened the life of
Mr. Gerald Lee Vines with a $50,000.00 dollar contract on his head, Your
reason for doing so was to suppress énd concealbthe estate of Ms. Ada Mays

Jones. Were you planning to use money from the Ada Mays Jones estate to pay

the $50,000.00 dollar contract to take the life of Mr. Gerald Vines?

Question (3)

What was the names of the F.B:I. agents that you sent to CPA Gerald Vines
office between February and March of 1990 to threaten his life if he exposed a
word about the estate of Ada Mays 'Jones, that he received regarding the value
of the estate being more‘than (46) thirty five million dollars in assets that
consist of real estaﬁe,'stocks, Bonds, Bank Accounts, Jewelry, Furs etc.? The

F.B.I. agents went to his office with guns drawn, can you identify these men?
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Question (4)

Murder does not have a statute of limitatioms, as it 1s a Capital offense.
Considering thePlaintiff has charged you and your criminal enterprise who are;
F.B.I. agent Burgess, Aést.,U,S. Attorney Robert McGregor Jr., Randy Allen.
Dempsey, Jr., Congressman Bachus ITI, Attorney Mary Lee Abele, Judge Orris
H. Florence, Attorney William Dawson and support personal, are you prepared

to defend your actioms, or prosecute the Plaintiff for perjury?

Question (5) .

You are being accused of concealing Ms. Ada Mays Jones murder with your
other aforementioned partneré in a conspiracy to embezzle her estate. As you
know, Ms. Ada Mays Jonmes was a wealthy highly respected Christilan at the age

of 69 years old. Can you tell this Honorable Court where the last will and
' testament 1s that you have ordered concealed to hide her true asset valug under

- the penalty of perjury?

Question (6) _

Have you gilven anyone bribes to suppress and conceal the estate information
regarding Ms. Ada Mays Jones estate to any F.B.I. agents, Federal Judges, Appeals
Court Judges, Probate Judges in the eleventh Circult, or Mr. Stockham for any
reasons related to the estate of Ada Mays Jones, or to assure an indictment

was secured to silence the Plaintiff from exposing these facts?

" Question (7)
You have created a fraudulent indictment, and conspired to forge the foreman,
and even my signature ori a plea agreement.in order to cover up the murder and
the estates true value. ¥hy did you allow the fact that a 69 year old Christian
woman be murdered, with a medication mixture with "cocaine” or not investigate

this obvious murder if you were not direetly involved with the conspiracy?

Question (8) .

Name the last time you have been in contact with former Attorney General
of the State of Alabama,.Bill'Pryor. He 1s now the llth Circuit A@peals Court
judge. When was the last time you have had contact with him?
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Question (9)

In the year 2003, Mr. Timothy Barker, from the Securities Exchange Commiss;on
located in Atlanta, Georgla on Lenox Road opened an investigation regarding
the Stocks and Bonds related to Ms. Ada Mays Jonmes, that she bequeathed from
her mother, Ms. Anna Wilson Harrell, a former employee of Stockham Valve Pipe
& Fittings, Inc., presently operating under the name, Crane Valve of North
America, head office now in Dwoodland, Texas. Due to the amount of fraud and
manufactured evidence apparent in the investigation, the Securities and Exchamge
Commission was about to indict Attorney Randy Allen Dempsey, Jr., Asst. U.
S. Attorney Robert P. McGregor, Jr., F.B.I. Agent Jeffery L Burgess and yourself.
Can you explain why that investigation came to a silent halt?

Question (10)

As you are aware, Ms. Gwendolyn Davis was the architect of the poisoning
of Ms, Ada Mays Jomnes., Exactly (21) months after Ms. Ada Mays Jones burial,
in your efforts to use your office and its powers to cover up the trail of
money that leads back to Mary Abele, William Dawson, Orris H. Florence, Iris
Elaine Hardy McNabb and Gwendolyn Davis. Can you explaln why you appeared at
- the home of Ms. Ada Mays Jones 1124~ 24th Avenue home (21) months later, with
Congressman Spencer T. Bachus III, Randy Dempsey and F.B.I. Jeff Burgess?

Question (11)
As you know, Ms. gwendolyn Davis and Ms. Elaine Hardy McNabb were two

nieces of Ms. Ada Mays .Jomes. As you know, they were the operators who put
the polson in the food that was found in Ms. Ada Mays Jones system. Why did
you order both of the nieces "not to be home" when Congressman Bachus and Randy

Dempsey arrived at the house with you in 19907

Question (12)

Please present a copy of your financlal statements, property owned, stock
options, asset reports, tax statements and any major purchases before 1988,
and a copy of the exact same information after 1990. Did you make any other

Investments that were not‘listed between 1988 and 1990 until today?
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Question (13) o
Have you ever recelved any money from any of the. aforementioned co-consplrators
mentioned herein for any reason at all related and or unrelated to Ms. Ada

Mays Jones estate, or Stockham Valve Pipe & Fittings, Inc. or North American,
Crane Valve, the extentlon of SVP&F, Inc.?

Question (14)

_ Ms. Annie Mae Bushelon assisted Ms. Irls Elaine Hardy to forge the name
of her daughter for imsurance purposes. Did you receive any money from the

insurance company, and or the funeral home during that time?

Question (15)

In 1989, Ms. Iris Elaine Hardy forged the name of Iris Chinesa Hardy to
claim the insurance policy of Ms. Ada Mays Jones. Why would Iris Elaine Hardy
give you and anyone else a portion of the $350,000.00 that was recelved from
the insurance policy of Ms. Ada Mays Jones?

Question (16)

To keep the original murder of Ms." Ada Mays Jomes quite, Iris Elaine Hardy
was shot in the back, and in the back of her head because she would nat be
threatened out of the scheme by Attornmey Robert Dempsey who wanted her percentage

" of the (35) thirty five million dollars from the estate of Ada Mays Jones. Was

this the motive for her murder?

Question (17)

Asst. U.S. Attorney Billy Lee Barnett, as a matter of record, you have
had over twenty years to enjoy the assets of Ms. Ada Mays Jonmes estate along
with your co~conspirators. You have managed to use Jim Crow laws and tactics
to cover up the initial murder, then the assassination of Elaine with the full
support of Congressman Bachus I1I, as your power base. Will you be honest
and up front in providing the answers to thg aforementioned questions that

you have beilng presented to you today?
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Question (18)

Asst. U.S. Attorney Barnett, when you Intervénedson the State of Alabamas
murder invéstigation in December 1988, can you explailn why you froze the

estate of Ms. Ada Mays Jones at the Jefferson County Court?

Question (19)

When you interceded at the State of Alabama investigation, why did you freeze

the estate of Ms. Ada Mays Jones (46) million dollar estate at the Jefferson
County Probate Court?
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EXBTBIT A(VII)B

In The United States Court of Appeals

NORTEERN . DISTRICT OF _____GEORGIA
WILLIAM ANTHC}NY' "FAGNES. . ' SUMMONS IN A CIVIL ACTION -
. (Plaintiff) ’ : _ :

V. CASE NUMBER:) 09-13160-F

District Court # 09~CV-1258-RWS

MARY LEE ABELE et. Al
(Defendants)

Asst. U. S. Atforney Robert P. McGregor
1801 - Fourth Avenue
North Birmingham, Alabama 35203~-2185

i TO: (Nams snd Addrexs ol Delanaant)

YOU ARE HEREBY SUMMON ED and required to file with the Clerk of this Court and serve upon

PLAINTIFF'S ATTORNEY jname and address) William Anthony Fagnes 22619-001
. Federal Prisom Camp
P. 0. Box 150160
Atlanta, Georgia 30315
Unit - H

30
an answer to the complaint which is herewith served upon you, within days after service of
this summons upon you, exclusive of the day of service. If you fail to do so, judgment. by default will be taken

against you for the ralief demanded In the comiplaint.

CLERK BATE O 7 ,

-

BY DEPUTY CLERK o : i,
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LN LHE UNLLLY QLALED Ml bbb o =

FOR THE NORTHERN DISTRICT OF GEORGIA
ATLANTA DIVISIOR

WILLIAM ANTHONY FAGNES (PLAINTIFF) A NCLERK‘§ QtaFF\CE
' — : ©., Atan .
V. |
1) Mary Lee. A‘bele, Trustee of the Estate MA“( -’8 ng
2) Judge 0. H, Florence, Jefferson County Probate Judge .
3) William (Bt1l) Dawson, Atty. and husband of Trustee SAMES N HATTEN, CLERK

4) F.B.I. hgent Jeffery Burgess,
5) Asst. U.§. Attorney Billy Lee Barmett,
6) Asst. U.S. Attorney Robert P. MeGregor,
7) Attorney Randy Dempsey, Jr., . :
8) Congressman Spencer T. Bachus III,
9) Magistrate T, Michael Putnam,
10) Deputy Clerk Yolanda Berry,
‘11) F.B.I. agent Raymond Smith, Jr.,
12) Magistrate Judge R. Hopkins Xidd, Jr.,
18) Detective U.D. Rios, '
14) F.B.I. Agent Jay. Bartholomaw,
15) Christina X. Decker, Federal Court Reporter " 1 O 9 C v 1 25 8
16) U.S. Attorney Alice H., Martim,
17) Ms. Sharon Harris, Deputy Chief Federal Clerk
18) Ms, Elaine Terry, Counselor, Federal Camp
19) Warden Grayer, ] g ‘Y%
20) Mr. Gee, Camp Administrator Atl. Federal Camp %ﬁd% b
21) Gary T. Simmons, Coroner for Jefferson County -
22) Annie Bushelon, Funeral Director for Bushelon Funeral Home
23) Federal Judge C. Lynwood Smith (DEFERDANTS)

eguly CI it

1.
COMES NOW, WILLIAM ANTHONY FAGNES hnreinefter referred to as the ?laintiff\
Do hereby swear under the penalty of perjury that the following information
hereijn {g the truth to the best of my ability,

14,

The Plaintiff is a _natural born citizen of the United States of America,

and a residence of the state of Georgia at 601 McDomough'Blvd., Atlanta, 'Georg:{,a
30315, where I am presently being held in peonage against my will.
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09-13160-F

SERG gy

IN THE UNITED STATES ELEVENTH CIRCUIT COURT
COURT OF APPEALS

WILLIAM ANTHONY FAGNES, )
(Plaintiff) ) District Court #:1:09-CV-1258-RWS

)

v, )
)

MARY LEE ABELE, et. Al )
(Defendant) )

)

RULE -26.1

INTERROGATORY QUESTIONS

NOW COMES, Mr. William Anthony Fagnes, Pro Se, herein referred to as the
Plaintiff., The Plaintiff‘prcvides this Honorable Court with a list of names
that are Defendants ‘in‘ the aforsmentioned -case which will receive
Interrogatory Questions that will allow the Plaintiff to ‘receive relevant
information as evidence to be used in discovery. The Rules of Cfiminél
Procedure do not permit the Defendants to plead the (Fifth Amendment), as only
(11) of the (23) twenty three Defendants: are presented with Interrogatory.
Questions, as they are central players in the Murder and covér up of Ms. Ada
Mays Jones, and recipients of the estate inwhich the Plainfiff;is the true

heir. Some of the Defendants have aid and abett to create a fraudulent indictment

Pursuant to Rule 26.1, this rule allows the Defendants the opportunity
to tell the truth before this Honorable Court under the penalty of perjury,

as evidence and witnesses have already verified and documented everts and.

other pertinent information that qualifies the Defendants are participant's in

the Continuing Criminal Enterprise operating "Under the Color of Law'.

The Questions that 'are directed to each individual Defendent is.
structured and asked to give their account of the situation that they have
participated in individually as it relates to the Murder, Cover up, Aid and
abetting, suppression and concealment of evidence, or the set up of the
Plaintiff through forgery scheme of the Grand Jury Foreman's signature, and

the signature of the Plaintiff himself..
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The Petitiomer contends, evidence and witnesses support the foundation
of the questions asked each Defendant, and if the Defendants do not respond
to the questioms, it will be deemed that they admit to the actions accused,
The Plaintiff respectfully asks this Court for (30) thirty days tovallow the
Defendants to respond with their answers from the questions presented. The
Defendant respectfully fequires that the answers be submitted directly to the
Honorable United States Court of Appeals, as well as the Plaintiff, as the
information will be forwarded to the Honorable Office of the United States

Attorney General just as this entire case has been presented thus far,

The Plaintiff declares, the questions are directed to>each'individual
that has participated in the conspiracy to embezzle the estate of Ms.ADA MAYS
JONES, and the Plaintiff's trulyi is the truthful heir of that estate.
Evidence provides, from the coronér to the Probate Court tﬁat foul play is
evident. Fach Defendant plays a role that 1s covered in their legal capacity
as Lawyers, F.B.I. agents, U.S. Attorney's, Coromer's and judicial capacities.
Each role that is identified is linked to another player in this scheme, which
qualifies this Continuing Criminal Enterprise as a Racketeering Criminal
Organiéation as identified under Title 18 U.S.C. §1961 (1 through 5).

IDENTITY OF THE DEFENDANTS

1) Attorney Mary Lee Abele - Trustee for the estate of Ms. Ada Mays Jomes.
2) Probate Judge Orris H. Florenmce - Alabama, Jefferson County

3) Attormey William (Bill) Dawson = Partner of Mary Lee Abele.

4) Asst. U, S. Attorney Billy Lee Barnett

5) Asst. U.S. Attorney Robert P.'ﬁcGregor -

- 6) Attorney Randy Dempsey ~ Former lawyer for the Plaintiff
7) Jefferson County Medical Exéminer, Gary T. Simmons

8) Bushelon Funeral Home, Ms. Annie Bushelon Holt

9) Federal Court Reporter, Ms. Christina L. Decker

10) Ms. Yolanda N. Berry

11) F.B.I. Agent, Jeffery Burgess
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Asst. U. S. Attorney Robert P. McGregor
‘ 1801 -Fourth Avenue ‘
"North Birmingham, Alabama 35203-2195
&

5795 - Chestnut Trace
Hoover, Alabama 35234

Question (1)

Your office manufactured a fraudulent indictment on September 29, 2001
in LaGrange, Georgia to remove me from exposing the embezzlement of the estate
of Ms. Ada Mays Jomes. On October 2, 2001, a Rule 40 hearing was held at the
Richard B, Russell Building at 75 Sﬁring Street, Atlanta, Georgia 30303, where
the 'Plaintiff was charged with attémp;ing to purchase (29) kilos of cocaine
-Lprugs that I have nmever seen or even knew existed are what I was indicted on]
TIess than $7;QOO(OO- At 10:31 a.m., your offige’ sent over an indictment with
. no signature's attached from the foreman or U.S. Attorney. The indictment
had no case number or docket number to attest that it was a true bill. The
indictment only had your signature on it, Asst. U.S. Attorney Robert P.
McGregor. Can you produce a seated Grand Jury ballot and vote to indict
William Anthony Fagnes between 10:31 A.m. and 3:30 P.M. ?

Question (2)

On the second indictment that came through the fax, there was a different
‘signature of your name ( Robert McGregor) and deputy clerk Yolanda Berry. The
foreman of the Grand Jury on the date my indictment was issued signéd a sworn
affidavit that his signature was forged on the indictment. Under request of
the Freedom of Information Privacy Act Unit Room 7300, 600 E. Street,
Washington D.C. under case #03-3921., Can you explain why Ms. Marie A.
- O'Rourke who manages the Q0fficial Records for all U. S. Attorney's "has no

records of my case"?
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Question (3) .
. Can you confirm under the penalty of perjury that you received a signed
indictment from the Grand Jury by Mr. Terrell Brett Clement on September 26,
2001 and October 31, 20017

Question (4)

On Méfch 18, 2002, you stated that you could produce pictures that would
show the Plaintiff standing behind a car with a box of drugs in his hands on
September 7, 2001. Can you explain to this court where the pictures are, and

why they never seemed to surface up until this point in life?

Question (5)
In August of 1990, why was your presence required to meet at the home
of Ms. Ada Mays Jones at "9{00 p.m." with Congressman Bachus III, Randy Dempsey

and Jeffery Burgess?

Question (6)
Were you a willing participant, or were you forced to participate in the

cover up of the murder of Ms., Ada Mays Jones and Ms.>Iris Elanie Hardy?

Question (7)
Have you received any money from the estate of Ms. Ada Mays Jomnes, directly
or in-directly from any of the co-conspirators mentioned in this law suit,

or any other insurance, banking or under ground entities?

Question (8)
What arrangement did you have with Ms. Yolanda N. Berry in having the
Plaintiff arrested on September 29, 2001 in LaGrange Georgia?

Question (9)

As you are aware, CPA, Gerald Vines was informed about the true value
of the Ada Mays Jomes estate. Did you co-conspire along with your partner,
Asst. U.S. Attorney Billy Lee Barmett to send the F.B.I. agents .to the office
of Gerald Vines with guns drawn to threaten him to keep his mouth shut about
the Ada Mays Jones estate, as a $50,000.00 contract would be taken out on him?
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Question (10)

Can you explain to this Honorable Court, why the estate of Ms. Ada Mays

Jones was frozen, and Who ordered that actlion with the Probate Court?

Question (11)

‘Can you providé a complete copy of your assets before 1988 of stocks,

bonds, bank accounts, real estate, and any other assets of value?

Question (12)

Can you provide a com@lete.liét of your assets after 1990 of stocks, bonds,

real estate, bank accounts, and tax statements from before and after 19887

- Question (13)

Can you include the personal and joint assets that you have with Molly
McGregor, and or any other relatives since 19887

Question (14)

Do you know Herbert Stockham , the son of William Herbert Stockham,
has a office in Mt. Brook, Alabama?

iwho

Question (15)

What is the complete public and private relationship financially and by

otherwise between you and anyone in your family, and the Stockhanm business
or family?

Question (16)
‘ " On October 2 2001, you were’instructe& (your office), to produce
an indictment that was legally created by the foreman of the Grand Jury
by the District Court in Atlanta. The Foreman, Terrell Clement signed under
the penalty of perjury that he did not sign the indictment. A Forensic scientist
confirmed that the signature was re-produced:. Can you explain who instructed
the deputy clerk, Ms. Yolanda Berry to forge the signatures on ‘the indictment
and fax it to the courts at the Richard B. Russell building?
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Question (17) .

' McGregor, it has been established that the signature of Terrell Clement
was forged on the indictment on October 2, ZOCl-in case number CR-01-414-01,
U.S.Ar v. Anthony Fagnes. Can you expléin how the exact same signature was

transferrdd from someone elses indictment onto my indictment?

Question (18)

It has been estéblished why you and yﬁur.co—defendants has conspired-
to fréme the Petitioner to spend many years in prison; to enjoy the proceeds
from the estate of Ms. Ada Mays Jones in peace. Evidence provides, the indictment
that was presented in case CR-01-414-01 has the sigmature of Terrell Clement.
Are you aware that there is an identical indictmént reflecting the exact
same time, and signature with initials on the indictment of another citizen

executed at the exact same time and day?

Question (19)

In 2004, you purchase a home at 5795 Chestnut Trace, in Hoover, Alabama
for the amount of $421,000.00. The following year, you invested approximately
217,000 dollars in your home towards the mortage which left you with a balance
of $183,000.00. The investment in your home was paid to the mortgage company.
Can you tell this honorable Court what Bank the money came from and ‘what

bank the monéy went to regarding the investment in your home?

Question (20) , ‘
Can you explain to this Honorable Court who you inherited several million

déﬂlars from at any given time recently; between you and or Molly?

Question (21)
If there was an inheritance, there would be documents, Wills and Testaments,
and information regarding the Taxes. Can you provide this court with the

information mentioned herein?
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Question (22) )

. McGregor, you brought the Petitiomer to the United States Attorney's office
(Birmingham) on February, of 2002. _  You, F.B.I. agent Jay Bartholomew
“and I were together and I asked F.B.I. agent, "do you have any lies to tell

today”? And-you answered, "the police present on September 7, 2001 will

agree with agent Barfholomew's version of the events, and the witnesses

will say whatever we want them to say, and we will bring snitches from prison
and lie on you for a time cut, and you will be comvicted. And once you

are in prison, whatever you file with the courts in the District or Appeals,
it will be denied. WNow that all the evidence has been collected that points
to you and your office that a conspiracy to embezzle the estate of Ms. Ada
Mays Jones was you motive to set me up, are you willing to take a polygraph

test to answer questions regarding these statements and facts?

Question (23)
On March 18, 2002, you stated at the plea hearing that you have pilctures
of the Plaintiff standing at the back of a car holding a box that contained

drugs. Can you produce a plcture of this event?

Question (24)

Asst. U.S. Attorney McGregor, a lot of power and control comes with
your job and offiég. As you are aware, the pay 1s hot equal to the amounts
of money that your life style reflects. Can you explain whdt second job
that you have, or where the money came from to live such a luxurious life
style?

Question (25) ‘ _
MtGregor, have you ever been interviewed regarding the Stocks and Securities

that belonged to Ms. Ada Mays Jones i1ssued by Stockham Valve, Pipe & Fitting?

Question (26)°
McGregor, can you describe your relationship with the former State

of Alabama Attorney General Willlam (Bill) Pryor?
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Question (27) ‘

_McGregor, 1t has been revealed with evidence, witnesses and testimopy
that your past has been that of malicious and calculated schemes against
African Américan's. In the position of a'Republiciéan, raclst former Asst.
U.S. Attorney, who has used innocent staff members who have conducted the
crimiﬁal acts under your authority. Do you believe, now that you have been
exposed, the evidence in hand, that they will lie for you regarding all

tHg evil and corrupt actlons that you have committed over the years?

Question (28)

McGregor, fhe last Will of Ms. Ada Mays Jones has surfaced. The records
reveals your boss as Supervisor along with co-consplrators. Asst. U.S..
Attorney Barnett froze the estate to allow you co-conspirators time to execute
what you "thought" was the perfect crime. Are you and your co-conspirator's
prepared to spend the rest of your lives in prison for the murder, cover-up

and embezzlement of the estate of Ms. Ada Mays Jones?

Question (29)

There 1is no statute of limitations of Capital crimes. You assumed
a leadership role in the conspiracy to cover up the murders of Ms. Ada Mays
Jones, and Iris E. Hardy . Using Jim Crow tactilcs and law, yoﬁr criminal
enterprise has managed to avold detection until this date. How many other
people have you either killed, h;d killed or set up to spend their lives
- In prison of African Ameriéan descent to inherit their land, stocks, money
or other assets until this day?
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EXHIBIT (VIiI)C

In The United States Court of Appeals

NORTHERN DISTRICT OF - GEORGIA e
WILLIAM ANTHONY FAGNES | SUMMONS IN A CIVIL ACTION -
{(Plaintiff) -
v . CASE NUMBER:) 09-13160~F
. District Court # (09-CV-1258~RWS
MARY LEE ABELE et, Al

(Defendants)

TO: (Name and Addrass'uf Dealanaant) Gary T.- Simmons
‘ " Jefferson County Medical Examiner Director
1515 6th Avenue South
Birmingham, Alabama. 35233

!

YOU ARE HEREBY SUMMONED and required to flle with the Clerk of this Court and serve upon.

PLAINTIFF'S ATTORNEY jname and address] William Anthony Fagnes, 22613-001

Federal Prison Camp
P.0. Box 150160 _

" Atlanta, Georgia 30315
Unit - H

an answer to the complaint which Is herewith served upon you, within 30 days after servics (¢

this summons upon you, exclusive of the day of service. If you fail to do so, judgment by default,will be take
against you for the rellef demanded In the complaint. .

e 9.00I0
'CLE._RK | 'DATE O -‘ 0 7

-

BY DEPUTY CLEAK
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FOR THE NORTHERN DISTRICT OF GEQRGTA
ATLANTA DIVISION

WILLIAY ANTHONY FAGNES (PLATNTIFT) !_ FlLED NCLERK‘S (QFF ICE
' , o : 5.D.C. Allanta
v. -
1) Mary Lee. Abéle, Trustee of the Estatfls. MA’{ -5 2009
2) Judge 0. H. Florence, Jefferson County. Probate Judge
3) William (Bill) Dawson, Atty. and husband of Trustee ‘,SAMES N. HATTEN CLERK
4) F.B.I, Agent Jeffery Burgess,

5) Asgt., U.S. Attorney Billy Lee Barneatt,
6) Asst. U.S. Attorney Robert P. McGregor,
7) Attorney Randy Dempsey, Jr., i
8) Congressman Spencer T. Bachus III,
9) Magistrate T, Michael Putnam, '
10) Deputy Clerk Yolanda Berry,
11) F.B.I. agent Raymond Smith, Jr.,
12) Magistrate Judge R. Hopkins Xidd, Jr.,
18) Detectivn U.D. Rios, .
14) F.B.I. Agent Jay. Bartholomew,

15) Christina K. Decker, Federal Court Reporter . 1 O 9 = C V — 1 25 8

16) U.S. Attorney Alice H., Martin,
17) Ms. Sharon Harris, Deputy Chief Federal Clerk
18) Ms, Elaine Terry, Counselor, Federal Camp

19) Warden Grayer, , . y%
20) Mr. Gee, Camp Administrator Atl. Federal Camp 'rt\%\gg% b
21) Gary T. Simmons, Coromer for Jefferson County =

22) Annie Bushelon, Funeral Director for Bushelon Funeral Home
23) Federal Judge C. Lynwood Smith (DEFERDANTS)

i.
COMES NOW, WILLIAM ANTHONY FAGNES, hereinafter referrsd to as the Pl.aintiff.

Do hereby swear under the genalty of'perjury that the following inforﬁation
herein is the truth to the best af my ability.

1L,

The Piaintiff is a Anatural born ci_ti:z'an of the United States of America,

and a residence of the state of Georgia at 601 McDonough 'Blvd., Atlanta, 'Géorgia

30315, where I am presently Deing held {in peonage against my wil_l.
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09-13160-F

¢mi
FQoe

\.4&‘

IN THE UNITED STATES ELEVENTE CIRCULT COURT
COURT OF APPEALS

" WILLIAM ANTHONY FAGNES, ) < .
-+ (Plaintiff) Y District Court #:1:09-CV-1258-RWS

' )

v, )

)

MARY LEE ABELE, et, Al ]

(Defendant) )

)

RULE 26.1

INTERROGATORY QUESTIONS

NOW COMES, Mr. William Anthony Fagnes, Pro Se, herein referred to as the
Plaintiff, The Plaintiff ‘provides this Homorable Court w:Lth a list of names
that are Defendants din, the aforementioned case which will zreceive
Interrogatory Questions that will allow the Plaintiff to receive ralevant
3.nformatlon',as evidence to be used in discovery. The Rules 0f Criminal
Procedure do not permit the Defendants to plead the (Fifth Amendment), as only
(ll)'o’f the (23) twenty three Defendants are presented with Interrogatory
Quest:.ons, as they are central players in the Murder and cover up of Ms. Ada
Mays Jones, and. recipients of the estate inwhich the Plamtlff is the true

heir. Some of the Defendants have aid and abett to create a fraudulent indictmer

Pursuant to Rule 26.1, this rule allows the Defendants the opportunity
to tell the truth before this Hono‘rable Couv.:t u}xder the penalty of perjury,
as evidence and witnesses have already verified and documented ‘events and
other pert:.nent information that qualif:.es the Defendants are participant's ir

the Continuing Criminal Enterprise operating '"Under the Color of Law'.

The Questioms .that arve directed to each individual Defendant !

structured and asked to give their account of the situation that they ha
participated in individually as it relates to the Murder, Cover up, Add =
abetting, suppression and concealment of evidence, or the set - up of

Plaintiff through forgery scheme of the Grand Jury Foreman's signature,y,

the signature of -the Plaintiff himself,:
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Tﬁe Patitioner contends, evidence and witnesses support the foundation
of the quéstions asked each Defendant, and if the Defendants do not respond
to the gquestions, it will be deemed that they admit to the actions accused.
The Plaintiff respectfully asks this GCourt for (30) tbitfy days to allow the
Defendants to respond with their answers from the questions presented. The
Defendant respectfully réquires that the answers be submitted directly to the
Honorable United States Court of Appeals, as well as the Plaintiff, as the
information will be forwarded to the Honorable Office of the United States

' Attorney General just as this entire case has been presented thus far.

The Plaintiff declares, the questions are directed to each individual
that has participated in the conmspiracy to embezzle the estate of Ms.ADA MAYS
JONES, end the Plaintiff's truly is the trutﬁful heir of that estate.
Evidence provides, from the coromer to the Probate Court tﬁat foul play is
evident. Each Defendant plays a role that is covered in their. legal capacity
as Lawyers, F.B.I. agents, U.S. Attormey's, Coromer's and judicial capacities.
Each role that is identified is linked to another player in this scheme, Whicﬁ
qualifies this Continuing Criminal Enterprise as a Racketeering Criminal"

Organization as identified under Title 18 U.S.C. §1961 (1 through 5).

IDENTITY OF THE DEFENDANTS

1) Attorney Mary Lee Abele -~ Trustee for the estate of Ms. Ada Mays Jones.
- 2) Pro?ate Judge Orris H. Florence —iAlabama, Jefferson County

3) Attorney"Wiliiam (Bill) Dawson - PArtner of Mary Lee Abele

4) Asst. U. S. Attorney Billy Lee Bérnett

5) Asst. U.S. Attorney Robert P. HcGregor -

6) Attorney Randy Dempsey ~ Former lawyer for the Plaintiff
7) Jeffersoﬁ County Medicai Exéminer, Gary T. Simmons

8) Bughelon,Euneral Home, Ms. Annie Bushelon Ho'lt

9) Federal Court Reporter, Ms. Christiﬁa L; Decker

10) Ms. Yolanda N. Berry .

11) F.B.I. Agent, Jeffery Burgess
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Jefferson County Medical Examiner, Gary T. Simmoﬁs,'M.D. Corner's Office
1515 6th Avenue, -North '
Birmingham Alabama 35233

. .Residence: 2109 Lerk Spur Lane
Birmingham, Alabama 35226

Medical Examiner, Dr. Gary T. Simmoms, I would like to request that you answer
the following quéstions related to the murder cover up of Ms. Ada Mays Jones
and embezzlement of her estate that exceeded (35) million dollars, November

1988, at the time of her murder - conspiracy.

Question (1)

Dr. Gary T. Simmons, your name appears on Ms. Ada Lee Mays Jones Death
Certificate: State of Alabama negisteréd‘under, State File Number: 88-038500
Date of Birﬁh December 23, 1919, Socilal Security Number 416~14-7012, and on
line 35c., your name appears as the certifier who signed on line 29 of Ms.

.Ada Mays Jones death certificate as "Natural Causes™. Dr. Simmons, would you
confirm that you are the physician. who: signed Ms. Ada Mays Jomes State of Alabama
Certificate of Death as "Natural Causes?

Question (2)

Dr. Simmons, on line 34a., 34b of Ms. Ada Mays Jones State of Alabama
Certificate for Death reveals that Ms. Ada Mays Jones was pronounced dead at
6:37a.m. on November 16, 1988, on 1ine 35a. It states, "certifier—physician,
Medical Examiner- coroner or health officer. Your naﬁe appears, typed in,
as the physician who pronounced Ms. Ada Mays Jones dead. In section 35d, on
January 12, 1989, you signed as certifiér of Ms. Ada Mays Jomes. But, no name
appears for the physician who pronounced Ms. Ada Mays Jones dead. And, on
line 25, reveals the name Gwendolyn Davis as the informant who gave you the
information regarding the the death of Ms. Ada Mays Jones, as Gwendolyn Davis

was the actual murder of her aunt, Ada Mays Jones; Asst. coroner Jack A. Parker

did not sign at the scene of the crime because he knew that it was suspicious.
Was the deputy coroner, Jack Parker unwilling to sign the death certificate

.due to the fact that he knew that Ms. Ada Mays Jones "did not" just die recently?
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Question (3)
+ On State File #88-038500, certificate of death, deputy Jack Parker appears
nowhere on the death certificate being the first ome on the sceme. Is this

a correct statement Dr. Simmons?

Question (&)

On line 25, on Ada Mays Jones death certificate, Gwendolyn Davis name
appears as the person who gave officesRichard Landers a story about Ada Mays
Jones dying around 5 45 a.m. on the morning of November 16, 1988, and that
Ada Mays Jones took some stomach medicine called Phenegran, in the records
that you have surrouﬁding the "particulars” surrounding death "file No. 88-1771."
Dr. Simmons, your name is typed in as the pathologist, and there 'is no signature
of a (yes or mno) for the autopsy. There is no indication related to the manner
of death. Where it states the condition of the premise, the word "unremarkable"
appears. Meaning the home was not remarkable, extraordinary, marvelous, special
or unforgetable, wonder and or outstanding. Dr. Siﬁﬁons,,it was common knowledge
that Ms. Ada Mays Jones has won numerous State Wide awards for her home: decor.

Can you explain what was "unremarkable about the location?

Question (5) _
On the case 88-1771 file, the time last seen alive "is blank". According

to officer Richard Lander who gave the infbrmation to Jack Parker, who was

at Ms. Ada Mays Jones home first, coroner Parker pronounced Ada Mays Jones

dead at 6:37 a.m. on November 16, 1988. Isn' t it strange for Ms. Ada Mays Jones
to be alive and alert at 5:45 a.m. taking wmedicine in her home on November

'16, 1988, and in 52 minutes , Ms. Ada Mays Jones died, the coroner was called,
the coroner came to the house, the police was called after 6:15 a.m., and no
ambulance. Dr. Simmons, the meré fact that Coroner Jack Parker arrived to

the home of Ms., Ada Mays Joﬁes and states, "the body has been dead for at least
36 to 48 hours determined by the rigormortis that has set up in her body In
consideration that the officer Landers was dispatched after 6: 15 a.m. to the
home of Ada Mays Jones and noticed a Carraway Hospital emergency band on her
arm from 10:35 p.m. and released at 11;19 p.m., the time lines just don't add

up.
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The time line in question: according to Gwendolyn Davis...

1) At 10:35 p.m. on November 15, 1988, Ada Mays Jomes was alive and well resting
on a stretcher at Carraway Hospital, and discharged at 11:19p.m. in less
. than 45 minutes. And was to return to the emergency room 1f the conditions
‘got worse. The records reflect a possible "food poisoning", or "gastroentenitis."

2) As you well know, -€arraway Hospital is-a run down hospital for the general
public, and Ms. Ada Mays Jomes was the wealthiest African Amerilcan woman
in Alabama in 1988. -She would never go to that hospital im life.

3) On November 14, 1988, according to the time line that coroner Jack Parker
states from his expertise that Ms. Ada Mays Jones died. The cause of death
reveals that it was a mixture of a powerful medication and "cocaine", in
Ms. Ada Mays Jones stomach and in her system.

4) On the section, Parficulsrs of Death,.where the documents states "scene
visited" there is a "NO" in that space. Which is true, because Jack Parker
who pronounced Ada Mays Jones dead, never signed her death certificate.

5) Jack Parker did ndt sign anything related to the death of Ms. Ada Mays Jomes
and has remained incorruptible to the point that he called for an investigation.

6) The local F.B.I. interceded in on the Jefferson County U.S. Attorney's Office
© where the murder investigation started due to two conflicting autopsy statements.

7) The F.B.I. agency in Birmingham, and the U.S. Attorney's Office in Birmingham
: stepped 1n to cover up the murder to take control of the estate of Ms., Ada
Mays Jones (35) million dollars and assets.

8) On November 17, 1988, I received a return call from Jack Parker which stated,
"I have never seen a murder such as this", to my wife and I at our home
in Perrine, Florida,

9) On November 17, 1988, after one day, my wife recedved a call (1) day after
Jack Parker pronounced Ms. Ada Mays Jones dead, my wifes Grandmother would
report the death to her sister in law. It was strange for the Grandmother

to call and report the death a day after. : : T

10) Ethal Mae Dallas Hardy then stated that Iris Elaine Hardy zhd Eth€l Mae,
(the Grandmother) had dropped off some Chinese Food to the home of Ms.
Ada Mays Jomes on November 14, 1988, at her residence located at 1124-24th
Avenue, North Birmingham, where Ada Mays Jones was working in her yard.
This was Ms. Ada Mays Jones past time, and has many awards for her efforts.

11) Ms. Ada Mays Jones had no heart problems in her entire life, and was the
picture of health for a 69 year old woman, in great shape.

12) Gwenddlyn Davis told officer Landers a story about Ms. Ada Mays Jones going
downtown to- pay some bills, and stopped In an unknown Chinese resfhrant
and ate some rice, chicken and egg rolls, and within two hours, she was’
dead and had experienced nausea, vomiting and stomach cramps.
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13) On November 16, 1988, when Jack Parker and yourself began to do the autopsy,
a few hours after Parker pronounced Ada Mays Jones dead at 6:37 a.m.

14) Captain Robert L. Walker , from. the Birmingham Police Department stated
that "foul play is evident in Ada Mays Jones death”. '

15) The Birmingham Police Department Homicide Division'’s detectives would start
an immediate investigation upon request from the Jefferson County coroner's
office. : 4

16) The Birmingham detectives would question neighbors about the last time
they saw Ada Mays Jones alive. All the neighbors stated that they saw her
working in her garden as usual, and two ladies drove up in a Blue Nissan
Station wagon and blew the horn., Gwendolyn Davils came out of the house
and get what appears to be Chimese food, and Ada Mays Jones would go up
to the car and chat with the ladies in the car for a few minutes. This
supports Jack Parkers time line as to when Ada Mays Jones died, November
14, 1988. : '

17) Following the November 16, 1988 autopsy, you sent blood sample to the Alabama
forensic Science lab on November 18, 1988, where it was reported. that a '
powerful medication and cocaine mix was found in Ms. Ada Mays Jomes blood.

It also reveals that food was stuffed in the mouth of Ada Mays Jomnes,
which includes crackers that were forced down her throat.

18) After the coroner's office imwhich you were employeed, received knowledge
that cocaine was found in the blood of Ada Mays Jomes, you tried to contact the
home of Ms. Ada Mays Jomes to retrieve the Chinese Food. Gwendolyn Davis
would inform you that the garbage was taken out and it was taken away. The
garbage was picked up on November 15, 1988

19) Carraway Hospital was contacted seeking informatlon regarding Ada Mays
‘ Jones due the fact that she had on a wrist band. Carraway reported that
they had no record of Ms. Ada Mays Jones ever vislting or checking into
that Hospital. '

20) Dr. Simmonms, With all these inconsistencies, you chose to state that the
death of Ms. Ada Mays Jomes was that of natural causes.

21) As a mﬁtter of record, the pages that are stating the Particulars Surrounding
Death, the niece stated that thére were no bowel movements. Can your office
furnish the following pages that are missing in document 88-1771 starting
with page (2) ? e

Question (6) '

On November 18, 1988, you released Ada Mays Jones to the Alabama Department
of Forensic Science (Birmingham Di%ision) for a report of Toxlcological analysis,

which received case number 27-89-25658.
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. The report from Mrs. Marilyn Hall and Mr. Alan J, Lee reported that on December
30, 1988, an analysils sample showed the followlng results:

1) Ethanol Acld /Neutral =~  Cocaine
(g/100ml) (Drugs) 02.MG/d1
ND . ND . 02.MG/d1 ND- E Blood
ND Vitreous

Liver

Your Office received a full Forensic Sclence report on January 3, 1989,
that was sigrned by Toxiéologist, Dr. Joerg N. Pirl, DABTF Toxicologlst II.
The Plaintiff would like you to explain who made the recommendation to send
Ada Mays Jomes to the Forensic Science Labratory, and can you provide a full

documented report of Case #:27-89-25658?

Question (7) ) | s 'L
ot
On November 16, 1988, you ordered an autopsy, without the consent for Ms.
. N
Ada Mays Jones. you received consent, within hours, you performed that

autopsy, is this correct?

Question (8) '

On January 13, 1989, you filed a case summary for Ms. .Towes Family, regarding
her death. This‘éxamiﬁap%?n revealed the presence of purlent perlcardis, which
would be the inflamation azound the heart, then you stated that descendent
was noted to have a normal temﬁ%ature when she visited Carraway Hospital the
day before she dled. Mrs. Buelah , the superﬁisor of records stated that she
can go backiBO years, and can find no record of Ms. Ada Mays Jones ever entering
Carraway Hospltal. Mrs. Buelah searched ‘any and all records with Ada Mays Jones
- Social Security Number, Date of Birth., Resldence and Insurance, but there was
no record of her existence. Can you produce any medical records regarding
Ms. Ada Mays Jones referring to her temperature being 97, and discharged a%’
11:19 as you stated? (If the answer is yes, please submit a copy)

Question (9)

Can you produce any'records of Ms. Ada Mays Jomes entering or exiting
Carraway Hospital at any time in her 1ife? (If the answer is yes, please
submit a copy.
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Question (10)

Can you produce é record of an ambulance record of any kind taking Ms.
Ada Mays Jones to or from the Carraway Hospital on November 14, 15, 16, or
17th, 19887

Question (11)

From your case summary of Ada.Mays Jones, .Dr. Siﬁmons, in your report,
Carraway Hospital stated; "Ms. Ada Mays Jones was alert and cooperative and
at no time In any danger while resting on a stretcher. The Hospital checked
‘her chest area and 1t was.clear, her heart had no gallops or ribs. They checked
her skin, there were no signs of tugor or rash, they checked her.abdomen, it
reveals decreased bowel sounds and Qas completely soft with no mass and no
"peritonal signs. The Hospital checked her neuro and it was Iin tact with no
latralizing signs. The -Hospital checked her pulse and it was.lzo, and her
Blodd pressure and 1t was 120/84. While in the emergency room, Ada Mays Jones
was given Vistaril 50VA which is an antihistamine used for nausea and vomlting,
with rx of 6 Phenegran 25 mg. Suppose to be taken s=very four ﬁours rectally
for nausea and vomiting. 'She was to be on a dlet of clear‘iiquid. You said,
the Hospital stated that there was a dx of possible food poisoning/.gastroententis.
This report was made by deputy coroner Jack Parker. Can you state for the .
record the correct date that the Particulars Surrounding Death of Ms. Jones

was made out by the Jefferson County coroner Jack Parker?

Question (12)
Can you produce any of the records that Carraway Hospital presented to .
vou with signatures with_Df. Hoyt Price on November 15, 1988 for attending

Ms. Ada Mays Jones in the emergency room at Carraway Hospltal?

Juestion (13) ’ '

Ada Mays Jones nhad a thorough medical history from Lloyd Nolan Hospital
in Fairfield. She has records of normal and regular check-ups. Considering
there was cocaine ﬁOUPd in the body of a 69 year old woman in perfect health,

did you ever make contact with her "regular doctor"?

Question (14)
Are you aware that pg;jury in a2 criminal investigation can carry ten

years in prison and you will loose your medical licemse?
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Question (15)

Dr. Simmons, you stated that Ada Mays Jones was 67 inches, and 148 1bs.,
a black female who looked slightly younger than her age. You stated that the
report was remarkable", for a trace of less than .02mg/dl of cecaine within
the blood. Then you stated that cocaine.has beenlassociated with adverse cardio-
vascular effects, including coronarylartery vasospasm. Therefore, you stated
that this could contribute to Ada Mays Jones heart problems. If this be the

case, how could you possibly state that Ms. Ada Mays Jones died of "natural
causes"?

Question (16)

In your external examination, you stated that Ada Mays Jomes mouth was
endentulqus, which means no teeth in her mouth. And, there were soft white
£ood particles in her mouth. This apfears to be that of crackers. From your

observation, does is geem as 1f the crackers were entered into her mouth before
or after her death? )

.Question (17)

In your investigation, on Ada Mays Jones external, you stated that there
was a wrilist band with the name, Hospital registration number, and Dr.s name
should all be on the band. Do you have any pictures or information regarding
the I.D. number of the patient? (If yes, please provide.)

Question (18)

Murder is a Capital offense. To aid and abet as a professional in any
individual field qualifies anyone who aids and abets as a principle. Being
that a Capital offense carrles no statute of limitations, are you aware that
by supporting the cover up of a.murder, you are liable as a leader or one of

the principles of the orchestration of the murder?

Question (19)
Dr. Simmons, are you aware that the records reveal that the Jefferson
County Coromer's Office released Ada Mays Jones ‘body to Bushelon Funeral Home,

and the report stated that Ms. Ada Mays Jones had been dead for at least 36
to 48 hours before they arrived?
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Question (20)

Dr. Slmmons, witnesses who lived next door and across the street from
Ms. Ada Mays Jomes last witmessed Ada Mays Jones alive on November 14, 1988,
‘when she went in to eat.the chinese food that was dropped off to her home.
The deputy coromer,-Jack Parker stated that Ada Mays Jones body was dead at
least 36 to 48 hours before his arrival on November 16, 1988, 6:37 a,m.  Will
you confirm or deny that the coromer report states that the 5ody had been dead

for at least 36 to 48 hours?

Question (21) ‘
Dr. Simmons, are you aware that the Hospital information that &ou proclaimed
to have fegarding Ms. Ada Mays Jones was fraudulent. This 1s the reason that
I would 1like for you to prodgce the information regarding the wrist band. What
you are telling this Honorable Court is the descendant, Ms. Ada Mays Jones
‘'was dead and alive at the very same time. Are you prepared to be charged as
-a principle, or are you prepared to reveal what influenced }ou to participate

in the fraud scheme to embezzle the (35) million dollar estate of Ms. Ada Mays

Jones?

Question (22)-

Dr. Slmmons, are you aware that deputy coroner Jack Parker did not sign
the coroners report because he did not know the exact time of death and or
the reason for Ms. Ada Mays death. His statement to the Plaintiff, "he had
never seen a murder such as this", means, he thought Ms. Ada Ma"ys Jones was
In fact murdered. Obviously, Jack Parker did not take a suborn, or had any
intent to become a part of a murder cover up, and therefore, as the first person
to reépond to the call, even before the .ambulance wés called, there is nofhing
that he wouldisign for in the report. If Ms. Ada Mays Jones was pronounced
that she was murdered, this would have initiated a.Statewide Investigation
that the cb—cénspigator's could not internally control. 1Is this the reason
tﬁat you conspired with this Criminal Enterprise operating under the. color
of law, to keep thié information out of the media and responsible authorities

" hands?
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Question (23)
Dr. Simmons, can you prdduce'the murder investigation reports dealing

with the Birmingham Homicide Division? (If yes, please attach the documents)

Question (24) .
Dr. Simmons, do you know any of the following individuals;
1) F.B.I. agent Jefféry L. Burgess
2) Attorney Randy Allen Dempsey, Jr.
3) Congressman Spencer T. Bachus IIT
4) Asst. U.S. Attorney Robert P. McGregor, Jr.
5) Asst. U.S. Attorney Billy Lee Barpett
6) Attorney William (B11l) Dawson
7) Probate judge Orris H. Florence
8) Birmingham Police Chief Robert P. Walker - Homicide bivision

Question (25)
If you know any of the aforementioned individuals, can you explain your

relationship with each one, and when was the last time that you came in contact
with them?

Question (26)

- Have you ever recelved any money, gifts or a suborn from any of the aforementioned

people who are listed above?

Question (27)
Were any of the individuals mentioned above affiliated with the murder
investigation of Ms. Ada Mays Jomes directly or indirectly at any given time?

Question (28). '
Did you ever contact the Birmingham, Alabama poldice deparfment, Homicide
division and report anything related to foul play regarding Ada Mays Jones?
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Question (29)

Dr. Simmons, you are aware that a coromer has the capabllity to tell how
long a person has been dead, almost to-the exact hour. ~Jack Parker was able
to recognize thils from the very beginning of his investigation on the scene.
As you know, aForemsic Sclentist was called in on this case because of what
was found in the blood stream of Ms. Ada Mays Jones. It is possible for them
to tell what food was eaten days before her death, and if cocalne was eaten,
smoked, shot up snorted or otherwise. The forensic scleitist can also tell
what kind of drugs, and how much of those drugs were in the body of Ms. Ada
Mays Jones even today. In your conclusion of the autopsy of Ms. Ada Mays Jomes,
you stated that she was prescribed many different medicines at Carraway Hospital,
and she was to take them every four hours. But, when the Forensic Scientist
Tokicology'report was returned, 1t "did not" register any of these medicines
in Ms. Ada Mays Jones body. Could this mistake be due to the fact that she

was already dead, or you have Jjust been ceught up in an unraveiing murder conspiracy?

Question (30) ‘
Dr. Simmons, everything that you have just reviewed, there 1s evildence here
to back up. - Even if you don t have evidence to clear your name, we have evidence
to include you name. These question§ have reflect views thaﬁ will either include you
in the murder comspiracy, or exclude from the murder conspiracy.. Will you
like to submit the aforementioned documents andbanswer the questions honestly,
or should this Honorable Court subpeona the documents and onder you to téstify
before a Grand.Jury and the Honorable Department of Justicexoffice under the

direction of Attorney General Eric Holder who fully understands Jim Crow Law?
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FXHIBIT A{VII)D

In The United States Court of Appeals

NORTHERN . DISTRICT OF GEORGIA

P g

WILLIAM ANTHONY FAGNES SUMMONS IN' A CIVIL ACTION
(Plaintiff) '

V. . CASE NUMBER:) 09-13160-F

' , District Court # 09-CV~1258-RWS
MARY LEE ABELE et., Al

' (Defendants) -

TO: (Name and Address of Daiancary Ms., Annie Bushelon Holt
Funeral Home Director
800~ 14th Street, S.W.
Birmingham, Alabama 35211

YOU ARE HEREBRY SUMMONED and required to file with the Clerk of this Court and serve upon

. PLAINTIFF'S ATTORNEY iname ang address) William Anthony Fagnes, 22619-001

Federal Prison Camp

. P.0. Box 150160
Atlanta, Georgia 30315
Unit - H

an answer to the complaint which is herewith served upon you, within 30 days after service of

this summons upon you, exclusive of the day of service. |f you fail to do so, judgment by default will be taken
against you for the relief demanded in the complaint.

Qortanay (9, 2015

CLERK : ' DATE 7

BY DEPUTY CLEAK




